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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 09.08.2023 
 

Prítomní poslanci: 5 

Neprítomní: 2 ospravedlní 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci Rastislav Hollý – zástupca starostu obce privítal o 17.15 hod. poslancov. 

Skonštatoval, že prítomných poslancov je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Predsedajúci určil za zapisovateľku Ing. Marcelu Síčovú, overovatelia zápisnice: Jozef Panák, 

Ing. Marek Vríčan. 

 

Zástupca starostu obce predniesol program rokovania   

Program (podľa pozvánky): 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Športovo-kultúrny deň obce. 

5. Vypracovanie projektovej dokumentácie na miestne komunikácie. 

6. Informácia o Výzve č. 1 na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti na obnovu 

verejných historických a pamiatkovo chránených budov.     

7. Vybudovanie chodníkov na cintoríne v katastrálnom území Fačkov. 

8. Rozpočtové opatrenia. 

9. Rôzne.  

10. Diskusia. 
11. Záver.  

 

K programu  nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Jozef Panák 

          Ing. Marek Vríčan 

           

  

  

Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

3. Kontrola uznesení 

O plnení predchádzajúcich uznesení informoval zástupca starostu. Skonštatoval, že uznesenia 

č. 23/2023 až č. 37/2023 sú splnené.  

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie kontrolu uznesení. 
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4. Športovo-kultúrny deň obce 

 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov o organizovaní športovo – kultúrneho dňa obce, ktorý by 

mal byť 26.08.2023 v deň organizovania aj Dňa behu do vrchu Kľak. Obec zabezpečí 

nafukovacie atrakcie, občerstvenie a ceny pre športovcov. Poslanci a kultúrna komisia 

zabezpečia varenie gulášu a celý priebeh akcie.   

  

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie organizáciu Športovo – kultúrneho dňa v obci Fačkov. 

  

5. Vypracovanie projektovej dokumentácie na miestne komunikácie.  

 

Predsedajúci predniesol poslancom návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie na 

miestne komunikácie. Má informáciu o plánovanom vyhlásení výzvy na rekonštrukcie 

miestnych komunikácií. Preto je potrebné mať projektovú dokumentáciu vypracovanú. 

Navrhuje vypracovať PD na rekonštrukciu ulíc, ktoré sú v najhoršom technickom stave. 

Poslanci s vypracovaním PD súhlasili a po diskusii dal predsedajúci hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Vypracovanie projektovej dokumentácie na miestne komunikácie KNC 

1184 k. ú. Fačkov, KNC 1185 k.ú. Fačkov, KNC 1186 k.ú. Fačkov (Hlboká cesta), KNC 

1164 k. ú . Fačkov (najbližšie súpisné číslo 134),  KNC 1152/3 k.ú. Fačkov(Krivá ulica) 
 

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr. Zdenka Klincová  

          Jozef Panák 

          Ing. Marek Vríčan 

           

  

 

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

6. Informácia o Výzve č. 1 na predkladanie žiadostí o poskytnutie prostriedkov mechanizmu 

na podporu obnovy a odolnosti na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených 

budov. 

  

 

Predsedajúci informoval poslancov o zmene v predmetnej výzve, kedy bol posunutý termín na 

podávanie žiadostí z 31.12.2024 na dátum 31.07.2023. Obec Fačkov sa napriek tejto zmene do 

výzvy stihla zapojiť, a Žiadosť o NFP podala v termíne. V prípade neschválenia žiadosti je 

možnosť predložiť túto žiadosť v prípade vyhlásenia novej výzvy. Poslanec Jozef Panák o18:30 

hod. opustil rokovanie. 

 

  

Návrh uznesenia OZ: 
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OZ berie na vedomie informáciu o podaní Žiadosti o NFP z prostriedkov mechanizmu na 

podporu obnovy a odolnosti na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených 

budov. 

 

 

 

7. Vybudovanie chodníkov na cintoríne v katastrálnom území Fačkov. 

  

 

Predsedajúci  informoval poslancov o pripravenej projektovej dokumentácii na vybudovanie 

chodníkov na cintoríne. Na základe informácie z MAS Rajecká dolina o možnom čerpaní 

prostriedkov bude sa OZ zaoberať týmto bodom po získaní ďalších informácií o možnosti 

zapojiť sa do výzvy 

Po kratšej diskusii dal predsedajúci hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

Berie na vedomie o zaoberaním sa bodom o vybudovaní chodníka na cintoríne po 

vyhlásení výzvy MAS Rajecká dolina. 

 

 

8. Rozpočtové opatrenia 

 

O úpravách rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 8, 9 a 10/2023 informovala poslancov 

pracovníčka M. Síčová. Rozpočtové opatrenia boli schválené starostom obce a tvoria prílohu 

zápisnice. Poslanci k tomuto bodu nemali pripomienky. 

 

Návrh uznesenia OZ:  

OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenia č. 8/2023, 9/2023 a 10/2023. 

 

 

9. Rôzne   

 

- Predsedajúci informoval poslancov o možnej ponuke ďalšej kúpy a zámeny pozemkov 

v lokalite oproti kostolu, čím by sme si ošetrili parcely KNE č. 2410,2409 k. ú. Fačkov, 

na krorých má obec zrealizovať trhovisko. 

- Zámer obce realizácie revitalizácie verejného priestranstva pri autobusovej zastávke pri 

škole, oslovenie projektanta na vypracovanie štúdie. Možnosť realizácie tejto akcie 

z fin. prostriedkov v rámci schváleného Rozhodnutia o schválení žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku z projektu ,, Riešenie migračných výziev v obci 

Fačkov“ Vyzval poslancov o návrhy. 

- Predsedajúci informoval, že bola vyhlásená Výzva o nenávratný finančný príspevok na 

rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl, vrátane školských jedálni, kde by bolo 

možné zrealizovať vybavenie učební, nákup počítačov, realizácia bezbariérových 

vstupov, vytvorenie učebne pre 5. ročník, zelené strechy, fotovoltika, vonkajšie 

športoviská. Predsedajúci podotkol, že výzva je podľa neho dobre nastavená, ale je 

bodovaná a tu máme ako obec nevýhodu, že máme malý počet žiakov a jednu 

z hlavných aktivít tiež nespĺňame a to je podpora desegregácie výchovy a vzdelávania, 

čo znamená, že školu nám nenavštevujú rómovia. Poslanci sa rozhodli nezapojiť sa do 

výzvy.  

- Výlet pre občanov obce Fačkov 9.9.2023, návrh obce je výlet na Oravský hrad, Slanický 

ostrov. Obec uhradí dopravu a obed, občania si uhradia náklady na vstupné 20 € 

dospelý, 10 € deti a dôchodcovia. Poslanci s návrhom súhlasili.  

- Phdr. Zdenka Klincová – návrh na kúpu chladničky do školskej jedálne, ktorá by slúžila 

pre verejné účely – zistiť, či by nebol legislatívny a hygienický problém. 
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Poslanec Ing. Pavol Záň sa dostavil na rokovanie 19:15 hod. 

- Predsedajúci – ponuka na knihu – poslanci návrhu neboli naklonení. 

- Poslanci poverili predsedajúceho osloviť majiteľa rodinného domu č. 260 na havarijný 

stav, kde hrozí nebezpečenstvo úrazu. 

- 29.8.2023 SNP – pri príležitosti sviatku SNP predsedajúci vyzval poslancov na účasť, 

kladenie vencov sa uskutoční v utorok 29.8.2023.  

-  

 

10. Diskusia 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

 

11. Záver 

 

 

Predsedajúci  poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19.55  hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  

                                        

                                        

 

                                                                                                     v.r. Rastislav Hollý 

                                                                                                    zástupca starostu obce 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Síčová 

 

 


